
Zasedání zastupitelstva obce Nicov
17.4.2015

Program:
1. Úvod
2. Kontrola usnesení
3. Rozpočtové opatření Č. 3/2015
4. Zpráva pana Jindřicha o kalamitě
5. Smlouvy o pachtu
6. Prodej pozemku p. Č. 94/3 k. Ú. Řetenice
7. Chodník v obci Nicov
8. Pasport místních komunikací
9. Cena vodného pro rekreační objekty
10. Účelová rezerva fmančních prostředků na řešení krizových situací
11. Smlouva EO na připojení vodojemu (doplnění programu)
12. Žádosti pana Žáka, pana Blechy (doplnění programu)
13. Různé (hostinec, jednání EKOEKO, jednací řád, )

K bodu 1: Přítornno 7 členů ZO (Marek Podsklan a Václav Mužík st. doposavad nesložili
slib), zastupitelstvo je usnášení schopné. Jako zapisovatel navržena Jitka Šašková, ověřovatelé
zápisu navržena paní Lenka Josefiková a V. Mužík ml.

Na schůzi zastupitelstva byl pozván pan Ing. Toman (SVOL) a pan Jindřich, po celou
dobu zasedání byli přítomni pan T. Samek, manželé Šaškovi, Jakub Čief, David Čief, Anna
Mužíková Lenka Josefiková a Anna Josefiková.

Slib odmítl složit Václav Mužík st., Marek Podsklan složil slib. I přesto, že oba "noví'
zastupitelé měli mandát již tři měsíce a slib po tuto dobu nebyl složen, toto opomenutí paní
starostky nenarušilo usnášení schopnost zastupitelstva na předešlých (16. 2. a 13. 3. 2015)
zasedáních a neohrozilo únorové a březnové usnesení zastupitelstva obce Nicov.

Na příští schůzi zastupitelstva budou pozváni zbývající dva náhradníci z kandidátky
Občané Nicov paní Anna Voldřichová a pan Zbyněk Josefik.

Pan Václav Mužík st. byl zvolen jako ověřovatel březnového zápisu, odmítl zápis
podepsat.

Doplnění programu a jeho schválení 6 hlasy.

K bodu 2: ZO seznámeno s březnovým usnesením (č. 3/2015).
Po zjištění stavu komunikací po zimním období došlo k objednání materiálu na opravu

cest. Za pomoci 200 kg suché směsi si obec zajistí vyspravení výmoly svépomocí.
Pan Jindřich předložil návrh 50,- Kč za prodaný 1prostorový metr na kompenzaci za

odvoz dřeva pod obecní hospodu. Zastupitelstvo schvaluje 6 hlasy.
Byla předložena kniha faktur, výpisy z účtu apod. za měsíc březen. Starostka byla

pověřena zjištěním položky od České inspekce životního prostředí ve výši 26 700,- Kč. A co
obsahujefundované odměny ve výši 15 558,- Kč.

Byl předložen návrh na polep obecního auta, v návrhu na OBEC NICOV se siluetou
nicovského kostela silueta zastupiteli odmítnuta a schválení 6 hlasy pouze nápis.



K bodu 3: Zastupitelé berou na vědomí rozpočtové opatření č. 3/2015. Součástí rozpočtového
opatření byla částka (cca 4000 - Kč) za prohrnování sněhu, avšak Šumavský statek icov,
který tuto službu zajišťuje, fakturu ještě nevystavil. Paní starostka je pověřena zjištěním této
chyby, odhlasováno 6 hlasy.

K bodu 4: Pan Ing. Toman zodpověděl otázky zastupitelů týkající se hospodaření v obecních
lesích. Konkrétně pak otázky sloučení funkce hajného a lesního hospodáře, odpovědnost
zastupitele v otázce hospodaření v obecních lesích a systém kontroly, dotačni programy pro
obecní lesy, a další. Pan Jindřich seznámil zastupitele s likvidací kalamity. Paní 1. Šašková
informovala zastupitele o nařčení paní starostky z prodeje obecního dřeva. Vše bylo
vysvětleno jako omyl.

K bodu S: Zastupitelstvo schvaluje 5 hlasy (Jitka Šašková se sdružuje hlasování) smlouvu
s panem Šaškem o propachtování pozemků. K vyvěšenému záměru nebyly žádné připomínky.
Zastupitelstvo schvaluje 6 hlasy smlouvu s panem Švecem o propachtování pozemku.
K vyvěšenému záměru nebyly žádné připomínky.

Paní Švecová zasílá žádost o informace ohledně propachtování obecních pozemků
Švecům. V žádosti vyslovila nespokojenost s informovaností ohledně jejich záležitosti. Paní
Švecové bylo písemně odpovězeno, avšak v důsledku nebyl porušen žádný zákon. Záleží na
kapacitě úřadu a zvyklostech obce, jak se reaguje na žádosti. Jen v případě žádosti o
informace se musí písemně reagovat podle zákona, případ Švecových se do této kategorie
nezařazuje.

K bodu 6: Prodej pozemku p.č. 94/3 v k.ú. Řetenice Strnadům. Pozemek o výměře 204
m2 při ceně 200,- Kč za 1 m2. Zastupitelstvo schvaluje 6 hlasy.

K bodu 7: Na minulém zasedání zastupitelstva řešen projekt chodník Nicov, projekt počítá
s výstavbou parkoviště na pozemcích, které nejsou ve vlastnictví obce. Na pracovní schůzce
(1. 4 2015) měly být zjištěny možnosti přesunutí autobusové zastávky k telefonní budce tímto
krokem by došlo k výrazné úspoře finančních nákladů obce. Přesun autobusové zastávky je
nutný řešit na kraji.

V debatě se ohledně projektu, vystoupila zastupitelka obce Jitka Šašková s tím, že se
domnívá, že došlo k padělání veřejné listiny. Konkrétně pak zápisu zastupitelstva ze 4. 10.
2013 kde byl doplněn jeden bod programu "Po debatách bylo schváleno podepsání smlouvy
na chodník v obci Nicov s projektantem panem M Janouškem. Probíhá výběr pozemku na
parkoviště pro obecní hostinec. Odsouhla eno 6 hlasy." Byly vysvětleny a předloženy některé
z důkazů (webové stránky, sešity se zápisy i tištěná podoba). Starostka obce přiznává, že
dopsala tuto informaci na webové stránky do usnesení, hájí se tím, že na webových stránkách
to není úřední listina, zapsání do sešitu zápisů a do tištěné podoby odmítá.

Pan právník T. Samek vysvětluje, že schvalování projektu je v pravomoci starostky a
v případě objednání projektu nebylo pochybeno. Dopisování zápisu je nezákonné jednání, ale
záleží, jaké to má následky. Záleží, zda proběhlo jednání o projektu na dotyčném zasedání
zastupitelstva (2013).



Byla předložena smlouva na projekt s panem Janouškem. Žádá se o předloženi
vyvěšení programu před dotyčným zasedáním zastupitelstva, k vyvěšeni programu nedošlo.

Upozorněno, že v zápise z října 2013 (sešit) je jeden bod zamazán, neví se, co
obsahuje.

Někteří zastupitelé vyjádřili, že nemají důvěru v paní starostku

K bodu 8: Obec Nicov by měla mít ze zákona pasport místních komunikací, mít vypracováný
pasport je důležité i pro případné dotace na komunikace. Zastupitelstvu byly předloženy dvě
cenové nabídky. abídka za 18 997 - Kč a druhá od pana Mareše za 11 500 - Kč.
Zastupitelstvo hlasuje 6 hlasy, aby byl pasport vyhotoven od pana Mareše.

K bodu 9: Pan Kasalický předložil paušálni částku 175 Kč za rekreační objekt na rok,
zastupitelstvo po diskuzi schvaluje 6 hlasy cenu vodného u rekreačnich objektů na 350,- Kč
za objekt (paušálni částka za 1 rok). U Hotelu Rosa se zjistí, zda by nevyužíval vlastni zdroj
vody nebo se mu pořídí vodoměr.

K bodu 10: Účelová rezerva finančnich prostředků na řešeni krizových situací a odstraňování
jejích následků v rozpočtu obce, byla navržena částka 10 000,- Kč. Schváleno 6 hlasy.

K bodu 11: Smlouva se společností EON na připojeni vodojemu k distribučni soustavě.
Zastupitelstvo schvaluje smlouvu 6 hlasy.

K bodu 12: Žádost pana Žáka o opravu cesty do Plánského mlýna, zastupitelstvo obce se
zaobírá touto záležitostí a hledá nejlepší řešeni.

Pan Blecha zasílá obci Nicov žádost o vyřešeni dešťových vod, schváleno na
prosincovém zasedáni zastupitelstva. Zastupitelstvo zvažuje možnosti nejlepšího vyřešení
situace. Schváleno 6 hlasy.

K bodu 13: EKOEKO v dubnu prošla s některými zastupiteli obec Nicov a Řetenice, aby
mohla být vypracována studie na čističku odpadních vod s kanalizací a odvody dešťových
vod.

V obecním hostinci došlo k závadě na mužských záchodech. Pan Josef Josefik byl
pověřen zjištěnim příčiny prosakováni vody (dohoda o provedení práce) a případné opravy.
Odsouhlaseno 6 hlasy.

Obecní byt je vymalován, okno zaskleno. Doděláni "kocourů" po malováni, nabídl se
Marek.

Jednací řád bude připraven v následujícím týdnu k nahlédnutí.
Zastupitelstvo se seznámí se situací kolem dvou studní pod Majdlem a na Mílově,

ohledně bezpečnostniho zakrytí studní.
Obec jednala se zástupci církve o možnostech využití fary, církev bude jednat

s možnými sponzory o opravě. Byly probrány všechny možnosti využití fary.
Pani Anna Josefiková hovoří k zastupitelům o úctě k předkům a žádá, aby obec

uvážila péči o hřbitov v Nicově.



Paní Lenka Josefíková žádá, zda by se na vývěsku v Řetenicích dávali častěji
informace z obecního úřadu. Z důvodu přístupu starších občanů k informacím. Problém malé
vývěsni plochy.

Usnesení obce Nicov č. 4/2015
• Na příští schůzi zastupitelstva budou pozváni zbývající dva náhradníci z kandidátky

Občané Nicov, paní Anna Voldřichová a pan Zbyněk Josefik.
• ZO seznámeno s březnovým usnesením (č. 312015).
• Pan Jindřichovi bude kompenzován dovoz dřeva ve výši 50 Kč za prodaný prostorový

metr, zastupitelstvo schvaluje 6 hlasy.
• Starostka byla pověřena zjištěním položky od České inspekce životního prostředí ve

výši 26 700,- Kč. A co obsahujefundované odměny ve výši 15 558,- Kč.
• Polepení obecního auta bude obsahovat pouze nápis, odsouhlaseno 6 hlasy.
• Zastupitelé berou na vědomí rozpočtové opatření č. 3/2015. Paní starostka je pověřena

zjištěním částky za protahování sněhu, které bylo uvedeno špatně, odsouhlaseno 6
hlasy.

• Zastupitelstvo schvaluje 5 hlasy (Jitka Šašková se sdružuje hlasování) smlouvu
s panem Šaškem o propachtování pozemků.

• Zastupitelstvo schvaluje 6 hlasy smlouvu s panem Švecem o propachtování pozemku.
• Prodej pozemku p.č. 94/3 v k.ú. Řetenice Strnadům, zastupitelstvo schvaluje 6 hlasy.
• V debatě se ohledně projektu, vystoupila zastupitelka obce Jitka Šašková s tím, že se

domnívá, že došlo k padělání veřejné listiny. Konkrétně pak zápisu zastupitelstva ze 4.
10. 2013, kde byl doplněn jeden bod programu "Po debatách bylo schváleno
podepsání smlouvy na chodník v obci Nicov s projektantem panem M Janouškem.
Probíhá výběr pozemku na parkoviště pro obecní hostinec. Odsouhlaseno 6 hlasy."
Byly vysvětleny a předloženy některé z důkazů (webové stránky, sešity se zápisy i
tištěná podoba). Starostka obce přiznává, že dopsala tuto informaci na webové stránky
do usnesení, hájí se tím, že na webových stránkách to není úřední listina, zapsání do
sešitu zápisů a do tištěné podoby odmítá.

• ZO schvaluje 6 hlasy nabídku na vytvoření pasport mistních komunikací od pana
Mareše v částce 11 500,- Kč.

• ZO schvaluje 6 hlasy cenu vodného u rekreačních objektů na 350,- Kč za objekt
(paušální částka za 1 rok).

• U Hotelu Rosa se zjistí, zda by nevyužíval vlastni zdroj vody nebo se mu pořídí
vodoměr.

• Účelová rezerva finančních prostředků na řešení krizových situací a odstraňování
jejích následků v rozpočtu obce, byla navržena částka 10 000,- Kč. Schváleno 6 hlasy.

• Smlouva se společností EON na připojení vodojemu k distribuční soustavě.
Zastupitelstvo schvaluje smlouvu 6 hlasy.

• Žádost pana Žáka a pana Blechy byla projednána, zastupitelstvo obce se problémem
zaobírá a hledá nejlepší řešení.



• Pan Josef Josefik byl pověřen zjištěním příčiny prosakováním vody v obecní hospodě
a případné opravy. Odsouhlaseno 6 hlasy.

• Zastupitelstvo se seznámí se situací kolem dvou studní pod Majdlem a na Mílově.
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